



**UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH  
(UniSHAMS)**

**KENYATAAN TAWARAN**

Tender adalah dipelawa secara terbuka kepada kontraktor-kontraktor tempatan yang menjalankan operasi perniagaan di Negeri Kedah yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang masih berkuatkuasa dan berkelayakan serta berpengalaman untuk menyertai tender kerja seperti berikut :

**MEMBEKAL DAN MEMASANG BUMBUNG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI LAPAN (8) UNIT BLOK KOLEJ KEDIAMAN IBNU SINA UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH, KEDAH DARUL AMAN.**

<b>NO. RUJUKAN SEBUT HARGA</b>	<b>KOD BIDANG (CIDB/SPKK/PKK)</b>	<b>TARIKH TUTUP &amp; MASA</b>	<b>HARGA DOKUMEN</b>
UniSHAMS/T2021/001	CIDB <b>GREED - G3</b>  KATEGORI <b>B (Bangunan)</b>  PENGKHUSUSAN <b>B15 (Pemasangan Bumbung)</b>	<b>16 NOVEMBER 2021 (RABU)</b>  <b>12.00 tengah hari</b>	<b>RM50.00</b> Senaskhah (Tunai)

**TEMPAT JUALAN & SERAHAN DOKUMEN TAWARAN**

Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canselori,  
Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah  
09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman  
No. Tel : 04-415 5043/5079

1. Kontraktor-kontraktor yang ingin menyertai tender di atas hendaklah datang bersendirian (**wakil tidak dibenarkan**) dengan membawa Cop Syarikat, Dokumen Asal dan menyerahkan sesalinan dokumen yang telah disahkan iaitu Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) semasa membeli dokumen tender.

2. Dokumen tender boleh dibeli sepanjang tempoh tawaran dibuka dan seperti ketetapan hari berikut :

### TEMPOH TAWARAN

**10 November 2021 - 16 November 2021**

**Ahad-Rabu, 9.00 pagi - 5.00 petang dan;  
Khamis, 9.00 pagi - 3.00 petang.**

3. Pembelian dokumen tender hanya dibuat menggunakan kaedah kad debit/kredit sahaja. Pembelian secara tunai adalah tidak diterima.
4. Tarikh tutup tender ialah pada **16 November 2021 (Rabu)** jam **12.00 tengah hari**. Dokumen tawaran tender yang lengkap di isi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bertulis nama tawaran, jenis tawaran dan nombor tender dihantar kepada nama Naib Canselor, Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah, 09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman.
5. Dokumen tawaran tender yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender yang telah disediakan mengikut peti yang ditetapkan. Tawaran yang **LEWAT TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**.
6. Pihak UniSHAMS tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran tender yang terendah daripada kontraktor-kontraktor.
7. Lawatan tapak dan sesi taklimat tidak diadakan bagi mengawal jangkitan COVID-19. Tuan/Puan boleh datang melawat sendiri kawasan/tapak berkenaan sepanjang tempoh dokumen tender ini dijual. Sekiranya pihak tuan/puan ingin melawat kawasan/tapak berkenaan, sila pastikan pihak tuan/puan berpakaian sopan, mengikut Prosedur Operasi Standard (SOP) iaitu mengamalkan penjarakan fizikal, menggunakan *hand sanitizer* dan memakai pelitup muka.

**BENDAHARI  
UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH  
(UniSHAMS)**

**TARIKH IKLAN :  
10 NOVEMBER 2021**